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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. május 30-án 

16.04 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő (16.10-től)  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

Terbéné Szabolcsi Györgyi   hatósági csoportvezető 

 

 

Nem volt jelen: Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Agócs András és Harcos Richárd közterület-felügyelők 

(a 2. napirendi ponthoz)  

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy 

(a 2. napirendi ponthoz)  

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr 

(a 4. napirendi ponthoz) 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló 

(az 1. napirendi ponthoz)  

 

Lujber Tibor Polgárőrség vezetője 

(a 2-3. napirendi ponthoz)  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető 

(a 8-9. napirendi ponthoz)  
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(az 5-6. napirendi ponthoz)  

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője 

(a 7. napirendi ponthoz)  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető 

(az 1. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtársaimat és a vendégeket a 

mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 4 fő képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen 

van, az ülés határozatképes. Dombi Norbert a távollétét jelezte. Nagy Zsolt bármelyik percben 

várható. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a 

meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel kiküldtünk a Tulajdonosi jóváhagyás megadása, az Óvoda alapító okirat 

módosítása, a Megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása 

tárgyában előterjesztéseket. 

Napirenddel kapcsolatban tartalmilag van hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja, hogy sürgősséggel kiküldött Tulajdonosi jóváhagyás megadása tárgyú 

előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Tulajdonosi 

jóváhagyás megadása tárgyú 84/2024. számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy sürgősséggel kiküldött Óvoda alapító okirat 

módosítása tárgyú előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre az Óvoda alapító 

okirat módosítása tárgyú 84/2024. számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy sürgősséggel kiküldött Megállapodás jogi 

segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása tárgyában tárgyú előterjesztést felvegyük 

a nyilvános ülés napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre a Megállapodás 

jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása tárgyában tárgyú 86/2024. 

számú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Csizmadiáné 

Adamecz Ágnes lakásbérleti ügye” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

105/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Csizmadiáné 

Adamecz Ágnes lakásbérleti ügye” tárgyú, 62/2024. számú előterjesztés 

zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Bódis Péter)” tárgyú 

előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

106/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Bódis Péter)” tárgyú, 80/2024. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Kustán Béla)” tárgyú 

előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

107/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Kustán Béla)” tárgyú, 81/2024. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk „A házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú előterjesztést, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

108/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „A házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések” tárgyú, 

82/2024. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról (zárszámadás) 

Határozat a 2023. évi maradvány jóváhagyásáról (70/2024.)  

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (65/2024.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) 2023. évi ellenőrzési jelentés (63/2024.) 

5.) Beszámoló a 2023. évi adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról (68/2024.) 

6.) A távhőszolgáltatásról szóló új önkormányzati rendelet első olvasata (73/2024.) 

7.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (78/2024.) 

8.) Polgárőrség támogatása (61/2024.) 

9.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 2023. évi 

ellátásáról (64/2024.)  

10.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (71/2024.) 

11.) Szándéknyilatkozat az Európa Sportrégiója pályázathoz való csatlakozásról (67/2024.) 

12.) A településen működő szavazatszámláló bizottságok póttagjainak megválasztása 

(74/2024.)  

13.) Nyári napközis tábor (60/2024.) 

14.) Csónakázás (83/2024.)  

15.) Bölcsőde csúszda beszerzés költségeinek növekedése (66/2024.) 

16.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda foglalkoztató helyiségek belső nyílászáróinak 

cseréire leadott pályázatok elbírálása (69/2024.) 

17.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár színházterme hangrendszerének és 

fénytechnikájának cseréje (72/2024.) 

18.) Településterv készítésére beérkezett ajánlatok elbírálása (75/2024.) 

19.) Az Ifjúsági tó vízjogi üzemeltetési engedély költségeinek növekedése (76/2024.) 

20.) K&H Bank kérelme ATM bankautomata telepítésére (79/2024.) 
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21.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (84/2024.) 

22.) Óvoda alapító okirat módosítása (85/2024.) 

23.) Megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása tárgyában 

(86/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (77/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném úgy csoportosítani,  ahogy vendégeink vannak, azokat 

a témákat vegyük előre.  

 

 

1.) Rendelet az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról (zárszámadás) 

Határozat a 2023. évi maradvány jóváhagyásáról (száma: 70/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm könyvvizsgáló asszonyt és a Hivatal 

munkatársát. A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, kiegészíteni való? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Nincs, köszönöm.  

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Annyi kiegészíteni valóm van, hogy példaértékű volt a pénzügyi 

elszámolás a viziközmű vagyon átadásánál.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm. Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

109/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2023. évi maradványát az alábbiak szerint állapítja meg és 

hagyja jóvá: 

 

Alaptevékenység maradványa:                                775 150 ezer Ft. 

 

Kötelezettséggel terhelt maradvány:                       213 107 ezer Ft. 

 

Alaptevékenység szabad maradványa:                    562 043 ezer Ft. 

    

Normatíva visszafizetés:                                            424 ezer Ft. 

 

Maradvány összesen:                                                561 619 ezer Ft.     

  

A Képviselő-testület az önkormányzat 2023. évi maradványának 

felhasználásáról a 2024. évi költségvetési rendelet módosításakor dönt.  

 

Határidő: a 2024. évi költségvetés következő módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

       

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2024.(V.31.) RENDELETE: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 

végrehajtásáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

16.10 órakor Nagy Zsolt képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom napirendre venni a közbiztonsági beszámolót. 

Tisztelettel köszöntöm a rendőrség képviselőjét, a Polgárőrség képviselőjét és a közterület-

felügyelet képviselőit. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  
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2.) Beszámoló a település közrendjéről és közbiztonságáról (száma: 78/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Uraim, kiegészíteni való van-e az anyaggal kapcsolatban? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Köszönöm szépen, üdvözlök mindenkit. Kapitányságvezető úr 

egyéb szolgálati elfoglaltsága miatt nem tud itt lenni, de üdvözöl mindenkit és jó munkát kíván 

önöknek. Igyekeztünk ebben az évben is egy minden spektrumot lefedő beszámoló elkészítését 

önök elé tenni. Bízom benne, hogy sikerült. Szeretnénk megköszönni mindannyiunk nevében 

a segítséget azért, hogy továbbra is meg tudtuk őrizni a település közrendjét és közbiztonságát. 

Kiegészíteni nem kívánom. Igyekszem a kérdésekre válaszolni.  

 

Horváth Éva polgármester: Polgárőrség részéről szeretné-e kiegészíteni? 

 

Lujber Tibor Polgárőrség elnöke: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Közterület-felügyelet ki szeretné-e egészíteni? 

 

Harcos Richárd közterület-felügyelő: Nincs kiegészíteni valónk.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés a képviselők részéről? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A notórius probléma, amire a közteresek azt mondják, hogy 

rendőrségi feladat, a rendőrség azt mondja, hogy közterület vagy nem tudjuk kié. A lakótelepen 

vannak olyan területek, ahol parkolási problémák vannak. Igazából szemben a forgalommal, 

rossz helyen parkolnak. A Liszt Ferenc utcáról beszélek. A közterület-felügyelő kollégák azt 

mondják, hogy ők nem büntethetnek, illetve szóltak a rendőrségnek. Megállni tilos tábla biztos 

nincs ott, várakozni tilos tábla sem. Az 5 métert nem tartják be a kereszteződéstől, az biztos. A 

problémám az, hogy vajon ki fogja ott a rendet megteremteni? A közterület-felügyelő kollégák 

azt mondják, hogy ez rendőrségi feladat, a rendőrök azt mondják, hogy ja, senki nem szól. 

Komoly problémát okoz annak ellenére is, hogy lakóövezet és 20 km/órás sebességgel lehet 

közlekedni. Többnyire betartják, mert nagy a forgalom. Mikor lesz ott rend? Kié a feladat? Ki 

fog ott rendet tenni? Nem gondolom, hogy bírsággal kell kezdeni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Itt már elmúlt a kezdet.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, jegyző asszonynak teljesen igaza van. Nagyon hosszú 

ideje várjuk, hogy azon a területen rend legyen, minden alkalommal szólok, hogyha 

összefutunk. Ki fog ott rendet tenni? A közterület felügyelők hiába szólnak a körzeti 
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megbízottnak, ott tovább suhannak, nyilván más problémát keresnek. Azt a problémát elkerülik. 

Kié a rendrakás felelőssége? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Köszönöm a kérdést. Úgy gondolom, hogy mindkettőnk 

feladata. A közterület felügyelő tud akár távolléti helyszín bírságot, akár feljelentést tenni, 

ahogy mi is megtesszük ezt. Hozzám nem érkezett ilyen jellegű kérés, a munkatársaim ezt nem 

adták át. Örülök, hogy itt szembesülök ezzel a problémával, mint aki a rendészetért felelős 

vezető munkatárs vagyok a kapitányságon. Természetesen ki fogom adni. Nyilván tudni kell, 

hogy tetten kell érni, így lehet hathatósan intézkedni.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mi a tettenérés?  

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Ott kell lenni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az, hogyha ott felejti az autóját 2-3 napra pont nem jó 

helyen… 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Úgy, ahogy a közterület felügyelők is, a kollégáim is távolléti 

helyszíni bírságot tudnak alkalmazni. Ez nem a leghatékonyabb, hogy így mondjam.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha arra megy a járőrautó nyilván nem akkor fog tilosban 

leparkolni. Nem látom, hogy mikor lesz ott rend. Ki fog ott rendet tenni? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Annyit tudok mondani, hogy a kollegáim kiemelten fognak erre 

figyelni. Egy fecske nem csinál nyarat, de mégis valahol el kell kezdeni. Ha híre megy, hogy a 

rendőrség nézi, akkor záros határidőn belül odafigyelnek.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm szépen, legyen így.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Olyan nagy a kiber biztonság, hogy a rendőrség 

beszámolóját nem tudom megnyitni, de tudok puskázni. Azt írják a 6. oldalon, hogy 17.008 

vizsgálat volt az ittas járművezetésre vonatkozóan és ebből 62 volt eredményes. Vegyük úgy, 

hogy ne nevezzük eredménynek. Mindössze 0,39 %-a az összes vizsgálatnak. Ki lehet mondani, 

hogy ez már elenyésző, hogy nem jellemző az ittas vezetés? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Valóban markáns növekmény. Nyilván mi mindent megteszünk 

azért, hogy egyetlenegy baleset se legyen, ahol ittas vezet. Sajnos azt tudom jelenteni, hogy a 

rendőrkapitányság illetékességi területén tavaly öt ilyen baleset volt. Még mindig van mit tenni. 

Próbáljuk a szűrőtevékenységet tovább fokozni, hogy senki se kerüljön ilyen helyzetbe, hogy 

akár megsérüljön vagy ne adj Isten halálos kimenetelű baleset legyen. Annyit tudok jelenteni, 

hogy 2024-ben eddig nem történt az illetékességi területünkön ittas okozott baleset. Szeretnénk 

minél tovább kihúzni és olyan intézkedéseket bevezetni, amik afelé mutatnak, hogy tovább 

csökkenjenek a számok. A számok 2024-ben stagnálást mutatnak, de nyilván még 7 hónap 

előttünk van. Ha minden ebben a mederben folyik, akkor talán egy pici növekmény lesz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Önmagában alacsony ez a szám. Az igazán eredményes a 

nulla lenne, de azt sohasem fogjuk elérni.   

A beszámoló 7. oldalán írják, hogy 2023-ban 18.350 ezer forint bírságot szedett be a rendőrség, 

1160 közigazgatási eljárásból. A 2022-es adatnál a 18.350-tel szemben 6,6 millió volt a bírság 

összege. Egyharmada a 23 évinek. Igaz, hogy akkor csak 307 közigazgatási eljárás volt. 
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Nagyfokú rendőrségi aktivitás növekedés tapasztalható. Ebben benne van a Pétfürdői murva 

bánya kanyarba telepített mérő kocsi tevékenysége is?  

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Nincs benne, mert az 2024-ben került oda. Egyszerű a 

magyarázata. Vizsgáljuk minden szinten a vezető baleseti okokat. Nagyon markáns a 

sebességtúllépés, a kanyarodás, illetve az elsőbbségadás szabályai. Ezeknek túlnyomó része 

közigazgatási bírság hatálya alá tartozik. Igyekeztünk olyan intézkedéseket bevezetni, amik 

hathatósak. Ennek a bevezetett eljárásrendnek ’24-ben látható eredményei vannak. A tavalyi 

évben 43 személyi sérüléses közlekedési balesetünk volt, jelen pillanatban 9 van. Kicsit után 

követi, hogy a lakosság is alkalmazkodik ezekhez. Úgy néz ki, hogy azt látjuk, hogy van ennek 

eredménye és értelme. Ha ebben a mederben telik a következő 7 hónap, akkor feleződni fog ez 

a szám, amire azt gondolom, hogy egy hatalmas nagy eredmény. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valahol a beszámolóban benne van, hogy minden palotai 

és pétfürdői iskolában van iskolaőr, de iskolarendőr csak egyben van, Palotán.  

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Fordítva van. Iskolarendőr minden iskolában van. Iskolaőr egy 

iskolában van. Ez iskolai igények alapján kerül be.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az iskolaőr civil alkalmazottja az iskolának? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Nem, a rendőrségnek. Kimondottan iskolában teljesít 

szolgálatot. Az iskola igazgatója igényelte, és ehhez mérten vannak a létszámok biztosítva.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm szépen.  

 

Béni Norbert képviselő: A környéken a trafiboxok gombamód szarapodnak szinte. Ezt önök 

jelölik ki, vagy igény alapján, vagy esetleg mindkettő? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Mind a kettő. Van egy igény és nyilván szakmai szempontok 

alapján is. Van amikor a kettő találkozik. Legutóbb találkoztak a szakmai igények és a lakossági 

igények is. Eddig a 70-es táblának nem túl sok visszatartó ereje volt. Nyilván, aki arra 

közlekedik, az tapasztalja. A gombamód szaporodás kettőt jelent eddig. Ez egy elég magas 

költség, a készülék és a plusz berendezés. Van tervben a jövőben még több ilyen. Úgy látjuk, 

hogy ez hatásos lehet.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha már felmerült a költség, mekkora nagyságrend egy ilyennek a 

telepítése? 

 

Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Körülbelül 10 millió forint készülékkel. Ha konkrét igény van, 

akkor egyeztetni fogok a megyei közlekedési osztállyal.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az ilyen telepített sebességmérő eszközök addig fejtik ki 

a hatásukat a helyi lakosság körében, amíg újak, aztán megszokja. Innentől kezdve az idegenek 

futnak bele.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elsősorban a táblát kellene figyelni.  
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Sebők Zoltán rendőr őrnagy: Csak ott lehet sebességet mérni, ahol ezt jelzőtábla jelzi. Jóval 

előbb ki van rakva, hogy sebességmérés lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: Más kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

110/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a település 

közrendjéről és közbiztonságáról szóló beszámoló keretében a 

Várpalotai Rendőrkapitányság, Pétfürdő Polgárőrsége, valamint a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal közterület-felügyelőinek beszámolóját a 

2023. évi tevékenységükről e l f o g a d j a. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm szépen vendégeinknek. A Polgárőrség elnökét 

kérném, hogy maradjon.  

 

 

3.) Polgárőrség támogatása (száma: 61/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntelek még egyszer. Kérdés?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Vajon tudják-e a Polgárőrség létszámát emelni, növelni? 

Van-e erre valamilyen hívogató mód? Ez egy önkéntes munka, tagdíjat is fizetnek. Vannak-e 

jelentkezők? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nők is beléphetnek.  

 

Lujber Tibor Polgárőrség elnöke: Jelen pillanatban nincs jelentkező. A jelentkezést kicsit 

megkeményítették. Nem úgy van, mint eddig, hogy leültünk és elbeszélgettünk, és ha úgy 

láttuk, hogy alkalmas, akkor jöhetett. Erkölcsi bizonyítványt kell hozni ahhoz, hogy a 

jelentkezés megtörténjen. Ha ez megvan, akkor tudunk vele a továbbiakban beszélni.  

A Facebookon nagyon okosak és a Polgárőrséget keresik, hogy miért nem teszünk a kukákhoz 

mondjuk a Liszt Ferenc utcában embert, miért nem állunk oda? Nem ezért vagyunk. Aki ezt 

beírta, annak nagyon köszönöm, de jó lenne, ha odajönne hozzám személyesen, beszélgessünk 

és álljon be a sorba hozzánk és meg lehet mutatni, hogy lehet csinálni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem számonkérően kérdeztem, hanem pont azért, hogy 

hogyan lehetne becsalogatni, érdekessé tenni. Öregszik a Polgárőrség tagsága. Fiatalok 

egyáltalán jelentkeznek? 
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Lujber Tibor Polgárőrség elnöke: Nem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megköszönni még egyszer az önkéntes 

munkátokat. A lakosság is elgondolkodhatna, hogy sokszor ő is tehetne a közrendért. Nem is 

biztos, hogy a Polgárőrséget, hanem a rendőrséget kellene hívnia. Meg nem a képviselőket. Ha 

valaki lát egy bűncselekményt, akkor hívja fel a rendőrséget és ne a képviselőket, mert ő látja. 

Az egy blama, hogy a képviselő felhívja a rendőrséget, hogy a Juliska néni azt mondta, hogy 

ezt látta. Az egy komolytalan dolog.   

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként ez szokás Pétfürdőn, hogyha valami történik, akkor 

felhívják a polgármestert vagy a képviselőt.  

 

Lujber Tibor Polgárőrség elnöke: Egy kiigazítást szeretnék mondani, hogy sajnos nem hívják 

a 112-öt, hanem minket hívnak. Legutóbb az iskola. Az igazgatónő felhívott, hogy betörtek az 

alsó részen, kinyitották az ablakot. Kérdeztem, hogy a 112-t felhívta? Azt mondja, hogy nem, 

mert nem tűnt el semmi és majd a biztosító kifizeti. Jó, mi léptünk. Az volt a probléma, hogy 

amikor bezár az iskola, délután, este felé bemennek a gyerekek a kerítésen keresztül és a 

pályákon játszanak. Szuper az a pálya, szép, vonzó, de legalább az iskola tenne ki egy táblát, 

hogy belépni tilos. Nincs kint semmilyen tábla. A gyerekek meg átmásznak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az egy más kérdés, hogy miért van elzárva egy sportpálya 

a gyerekek elől.  

 

Lujber Tibor Polgárőrség elnöke: Gondolom magánterület.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Pétfürdői terület, az önkormányzaté, nem kellene elzárni.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

111/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Polgárőrségével kötött Együttműködési Megállapodás keretében a 

Polgárőrség részére 650.000,- Ft, 2025. május 15-ig felhasználható 

támogatást biztosít működésre és 1.000.000.- Ft, 2025. május 15-ig 

felhasználható támogatást biztosít a térfigyelő kamerarendszer 

figyelőszolgálatában való részvételért.  

A támogatás fedezete az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében az 

átadott pénzeszközök feladaton előirányzott összeg. 

 

Egyidejűleg a Képviselő-testület megállapítja, hogy a 2023. évben nyújtott 

támogatásokkal kapcsolatos elszámolási kötelezettségének a Polgárőrség 

eleget tett. 
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Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező támogatási 

szerződést megkötésére. 

 

Határidő a szerződés megkötésére: 2024. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm a belső ellenőr urat. Javaslom napirendre venni a 

2023 évi belső ellenőrzési jelentést. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

4.) 2023. évi ellenőrzési jelentés (száma: 63/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Kiegészíteni valóm nincs, ha kérdés van, válaszolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném megköszönni az anyagot, ez egy nagyon jól 

összeállított anyag.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az 1. oldalon aa) pontban az van, hogy a 2022 évi 

ellenőrzési terv van írva, ez elírás, ugye? 

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 2-es pontban 2021-es év van írva, ami elírás valószínű. 

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Igen, mert a ’22 évi elszámolásokat néztük ’23 februárban. A 

belső ellenőrzés mindig utólagos.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 2021 elírás. Vannak itt érdekes dolgok, utalványtömb, 

aláírás nem egyezik, de majd megoldják.  

 

Horváth Éva polgármester: Más? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

112/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző 

által előterjesztett, a belső ellenőr által elkészített 2023. évi összefoglaló 

ellenőrzési jelentést jóváhagyja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom napirendre venni a Pétkomm Kft. témáit. Aki elfogadja 

a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

5.) A távhőszolgáltatásról szóló új önkormányzati rendelet első olvasata  

(száma: 73/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem a bizottságokat. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: Nem volt észrevétel. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nálunk sem volt észrevétel. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem volt napirenden, de napirendre vettük.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 6. § (6) bekezdése, tudom, hogy jogszabály. „A napi 

átlaghőmérséklet három napon keresztül 12 °C-ot vagy egy napon keresztül 15 °C-ot 

meghaladja”, akkor köteles leállítani a fűtés szolgáltatást, ugye?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A következő mondatot még hozzáolvasnám.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: „A fűtésszolgáltatás elindításánál vagy leállításánál az 

időjárás előrejelzési adatokat is figyelembe lehet venni.„ 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Van egy pénteki napon egy felmelegedés és jó idő 

van, viszont látjuk az időjárás előrejelzésnél, hogy vasárnap erős lehűlés lesz és hétfőn 
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folytatódik, akkor nem kell leállítani. Ilyenkor szokott vita lenni a lakók és a Pétkomm Kft. 

között. Általában megkeressük a közös képviselőt, hogy neki mi az álláspontja és az egyeztetés 

után döntünk. Nem sok probléma volt ebből. Évente egy vagy kettő ilyen vitás helyzet van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azért elgondolkodtató, hogyha 12 fok van kint, attól a 

lakásban még nem lesz kellemes meleg.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A másik, hogy azt figyelni kell, hogy milyen épületről 

van szó. Egy Hősök tere 16. vagy Liszt Ferenc 13. épületnél nem ugyanazt kell tennünk, mivel 

mások az épület adottságai.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 6. § (3) bekezdésben lévő mondat nem teljesen jó így. 

„Az (2) bekezdés a) pontja esetében a távhőszolgáltató annyi hőmennyiséget szolgáltat, hogy 

az üzemképes felhasználói berendezések rendeltetésszerű működése mellett.” A hogy szó 

helyett szerintem ami szót kell írni.   

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem vagyok magyar tanár, én mindegyiket el tudom 

fogadni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jobb úgy, szerintem. 11. § (1) bekezdés második mondat. 

„A felhasználási helyen a távhő igénybevételi lehetőségének végleges megszüntetése szükséges, 

továbbá ezzel egyidejűleg a korábbi fűtési célú távhőellátással azonos komfortfokozatot biztosító 

hőellátást kell megvalósítani.” Ez arra az esetre vonatkozik, ha valaki le akarja mondani a távhő 

ellátást. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem egy valaki, hanem egy teljes lakóközösség.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egy kifejezésen akarok lovagolni, azonos 

komfortfokozatot biztosító hőellátás. Ez hogyan értelmezhető? 

 

Horváth Éva polgármester: Hogy ne hűljön ki a lakás. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet szénnel is tüzelni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ami összkomfortosnak minősül, akkor igen. Az azonos 

komfortfokozat az Hogy ami  komfortos és összkomfortos volt, az is marad.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha én szenes kályhát állítok be, akkor az milyen fokozat? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az csak komfortos. A szenes kályhás fűtésed akkor lesz 

összkomfortos saját lakáson belüli összkomforttal, hogyha te egy helyiségbe raksz kazánt, amit 

szénnel, fával, bármivel tüzelsz és radiátorral működteted a fűtést. A helyiségenkénti fűtés nem 

összkomfort.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A központi kazán már összkomfortos.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A Hősök tere 13. valamikor levált a távfűtésről és 

nekik volt egy helyiségben egy kis kazánházuk, ami helyi két darab gázkazánnal működött. 
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Ugyanúgy csőrendszer, ugyanúgy radiátorok. Az anno egy elfogadható megoldás volt a 

leválással. Az, hogy valaki kitalálja, hogy rakjunk be mindenhova szeneskályhát, nem 

megoldható.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha helyiségenként fűtenek és mondjuk elektromos radiátort tesznek 

be az is komfortfokozat visszaesés? A másik egyébként az lenne, hogy törvényileg van 

meghatározva? A tulajdonosok nem dönthetnek arról, hogy tegyük fel összkomfortosból 

visszalépnek komfortosba? Ez így elő van írva? Ha ők leválnak a Pétkommról? Nekem ez úgy 

jött le, hogyha leválnak, akkor kötelező nekik az összkomfortost megvalósítani mindenképpen 

és ezt mi elő is írjuk nekik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez így van.  

 

Béni Norbert képviselő: A tulajdonosoknak, hogy mit csináljanak a saját lakásukba. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A saját lakásukba, de a többi lakást is érinti. 

 

Béni Norbert képviselő: De itt az egész tömbről van szó és ha az egész tömb úgy dönt 

esetleg… 

 

Horváth Éva polgármester: Ezért logikus, mert összkomfortos marad a társasházban a többi 

lakó. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt megmondhatjuk nekik, hogy nem léphetnek vissza? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, és ha ő leválik, és azt mondja, hogy beteszek mindenhová 

egy villanykályhát, de csak egyet fogok fűteni, akkor az összes többi helysége nem lesz fűtve, 

így a többi lakó fogyasztását növeli.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezt értem, de ők a tulajdonosok és mi megmondhatjuk nekik?  

 

Horváth Éva polgármester: Meg.  

 

Béni Norbert képviselő: Volt szolgáltató megmondhatjuk nekik, hogy igen, ezt kell 

csinálnotok.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Csak azért vagy volt szolgáltató, mert nem engedélyezed, ha 

nem tudja biztosítani az előírtakat. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nincs volt szolgáltató. Van egy szolgáltató és egy 

felhasználó, a felhasználó megkeresi a szolgáltatót. Mindaddig, amíg nem hangzott el a válasz, 

hogy leválhat addig szolgáltató marad és köti a szolgáltatóval kötött szerződés és a helyi 

rendelet.  

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit sánta nekem, de legyen.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ilyenkor, amikor egy lakás akar leválni, ezeregy 

indoka van, neki is sok minden elő van írva, többek között, hogy a lakáson átfutó csövet ki kell 

forgatni az épületbe, néha nem is megvalósítható és ezáltal meghiúsul.  
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Béni Norbert képviselő: Ezért nem mentem bele az egy lakásba, mert pont a szomszédok miatt 

elég sok minden felmerülhet. Közte, hogy mit fűthet, meg ki fűthet kit, honnan jön a leváló 

lakás melege, de itt egy tömbről volt szó.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Vannak kényszerhelyzetek is. Például, valaki nagyon 

szeretne spórolni, egyébként meg viszonylag jól viseli a meleget. Azt mondja, hogy mivel már 

megtörtént, hogy jó radiátorom van, thermoszeleppel van, stb., azt szeretné, hogy ez a ház 

mindenestől költségmegosztós ház legyen. De amíg a többség nem dönt úgy, hogy 

költségmegosztós legyen, addig nem lesz az. Hiába akar spórolni, ha a szomszéd meg másként 

dönt. Lakóközösség sok-sok kényszer plusz még a szolgáltatás felé is sok-sok kényszer van. 

Valamilyen módon szabályozni kell, mert különben meg káosz van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyébként meg a kérdésre, hogy komplett legyen a válasz. 

A távhőszolgáltatásról szóló törvény 38. § (2) bekezdése… Mivel mondtuk, hogy alapvetően a 

novum ebben a rendeletben az, hogy eddig két rendeletet gyúrtunk össze egy rendeletté. 

Egyrészt nagyon sok jogszabályi változás volt és ami a legfőbb indok, hogy 2006-os volt 

mindkét rendelet. A jogszabályszerkesztésnek semmiféleképpen nem feleltek meg. A tavalyi 

évben volt a rendeletek felülvizsgálata, erre a két rendeletre, ehhez értünk mi hivatali dolgozók 

a legkevésbé. Mi jogilag tudjuk összerakni a rendeletet, az, hogy mi van benne, nem a mi 

asztalunk. Összegyúrtuk a két rendeletet egy rendeletté, ez a novum. Kigyomláltuk belőle a 

megismételt jogszabályi rendelkezéseket, hogy az ne forduljon elő, mert azért már egy 

törvényességi észrevétel jár és egyébként a távhő rendelet módosításait figyelembe vettük. Így 

alkottuk meg ezt a rendeletet. Az anyag mellé oda van csatolva a két 2006-os hatályos állapotú 

rendelet, össze lehet hasonlítani. A távhő törvény 38. § (2) bekezdése szerint: „Az általános 

közszolgáltatási szerződést a felhasználó 30 napos felmondási időpontra, a kormány e törvény 

végrehajtásáról szóló rendeletében meghatározott módon mondhatja fel, ha együttes 

feltételként: 

a) a felmondáshoz a távhővel ellátott épület tulajdonosi közössége az összes tulajdoni hányad 

szerinti legalább négyötödös szavazattöbbségű határozatával hozzájárul és az épületben a 

távhőellátással azonos komfortfokozatú más hőellátást valósít meg;” 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor ez törvényileg van előírva.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Utána vannak még az együttes feltételek, de ez a mondat a 

válasz a kérdésre.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az 5. § (2) bekezdésében van az, hogy a „Szolgáltatói 

hőközpontból ellátott felhasználók az (1) bekezdésben foglaltakról a távhőszolgáltatóval kötött 

megállapodásban csak egységesen, a társasházi vagy lakásszövetkezeti közös képviselő útján 

rendelkezhetnek.” Az egységesent értelmezni kívánom. A társasház közös képviselője kell, 

hogy benyújtson bármilyen változási kérelmet, és az egységes azt jelenti, hogy amit az előbb 

felolvastál, a 4/5 része egyformán kell, hogy szavazzon, ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Így már világos.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nagyon kiemelt szerepe van a közös képviselőnek. A 

lakó, mint díjfizető a saját lakására vonatkozó problémájával a szolgáltatóval tárgyal. Viszont 

egy fűtés leállás, egy indítás, a teljes épület leürítése, újra töltése, mind olyan kategória, ahol a 
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közös képviselővel vagyunk kapcsolatban. A lakó kezdeményez a közös képviselő felé és ő fog 

minket megkeresni. Lakói kérésre nagyon extrém esetnek kell lenni, hogy arra reagáljunk. 

Nyilván, ha ömlik a radiátorból a víz, akkor nem várjuk meg, amíg a közös képviselőt elérjük.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ti nem ellenőrzitek, hogy a közös képviselő jogszerűen, 

4/5-ös szavazattal a háta mögött fordul hozzátok a kérelemmel? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A közös képviselő megküldi az e-mailt, hogy ez a 

lakóközösség döntése, mi azt az e-mailt elfogadjuk, nem kérjük be a mögöttes 

dokumentumokat.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

 

 

6.) Tulajdonosi jóváhagyás megadása (száma: 84/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 21.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

113/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alapító 

Okirat 11.3 pontja szerinti kizárólagos alapítói hatáskörében eljárva a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjének – a Pétkomm Kft. és a Komplex Product 

Kft. között „hőközponti eszközbeszerzések…” tárgyban a vállalkozó által 

adott ajánlat alapján a szerződés megkötéséhez szükséges – 

kötelezettségvállaláshoz a jóváhagyást megadja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2024. június 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünk a Gondozási Központ vezetője. Javaslom napirendre 

venni a 66/2024. számú előterjesztést. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, 

szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

7.) Bölcsőde csúszda beszerzés költségeinek növekedése (száma: 66/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elég nagy a különbség az előirányzat és az ajánlat között. 

Az a kérdésem, hogy annak idején, amikor az 545 ezer forintos kérelmet beadtad, akkor erre 

volt egy indikatív ajánlatkérés és ennyit mondtak? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez kb. félévvel ezelőtt volt és majdnem 40 % emelkedés. 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: A telepítési költséget rátették. Amikor 

legutóbb megkértük, akkor leírtam a levélben, hogy a május végi testületi ülésen hogyha 

hozzájárul a Képviselő-testület, hogy a csúszdát beszerezhetjük, hogy lesz-e árváltozás? Azt 

mondta a szolgáltató, hogy nem. Ez az ár már nem fog változni. 

 

Horváth Éva polgármester: A telepítési költséget nem számoltuk mi a költségvetés 

készítésekor. Akkor arra nem adtak ajánlatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 309 ezer forint a telepítési költség. 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Ez nagyon jó minőségű. A másik sokkalta 

kisebb csúszda, illetve megnéztünk más céget is, és ott is 1 millió forint felett van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Telepítéssel együtt? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amikor a költségvetést összeállítjuk, akkor legközelebb 

figyeljünk oda a telepítési költségre.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  
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Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

114/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Bölcsőde udvarára tervezett csúszda 545 ezer forint 

beruházási előirányzatát 309 ezer forinttal megemeli az Önkormányzat 

2024. évi költségvetésének általános tartaléka terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a 

költségvetés soron következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetés módosítására: 2024. június havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm az Óvoda vezetőjét. Javaslom napirendre 

venni az óvodát érintő témákat. Aki elfogadja a napirendi sorrendcserét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

8.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda foglalkoztató helyiségek belső nyílászáróinak 

cseréire leadott pályázatok elbírálása (száma: 69/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

115/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő Liszt 

Ferenc u. 17.) foglalkoztatói helyiségek belső nyílászárói cseréjének 

kivitelezési munkáival a VÁRSZER’94 Kft-t (8100 Várpalota, 

Bányabekötő u. VI/A.) bízza meg.  

 

A kivitelezés összege: bruttó 13.874.803.- Ft.  

 

A kivitelezés fedezete a 2024. évi költségvetés erre e célra előirányzott 

összege.  

 

A Testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2024. június 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

9.) Óvoda alapító okirat módosítása (száma: 85/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 22.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valód? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Nincs, köszönöm. A Marcsival átbeszéltük 

szakmailag és mindenféle szempontból.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez egy hirtelen jött érdekes dolog, amit nem tudtunk, de a 

törvény előír. Több órát kerestem az alapító okiratok között és nem találtam olyat, hogy 

számszerűsítve ott kell lennie, hogy egy óvoda a gyerek létszámához képest hány SNI-s 

gyereket tud befogadni. Jegyző asszony javasolt egy számot, ami irreálisan magas, úgy 

gondolom. Megindokolom, hogy miért. A legrosszabb évben is maximum 6 SNI-s gyerekünk 

volt. Nem gondolom, hogy az alapító okiratba 19-et kellene beállítani. 8 csoportos óvoda 

vagyunk jelenleg, még hogyha a legrosszabbal számolunk, hogy csoportonként 2 sajátos 

nevelési igényű gyermeket tudunk integráltan nevelni, az akkor is csak 16. 

Ez a különleges bánásmódot igénylő gyermekek köre, amit az óvodáknak fel kell vállalni az 

együtt neveléssel, illetve, ha nem vállalja fel, akkor nincs integrált nevelés. Ezek a gyerekek 

lehetnek a sajátos nevelési igényű, mondhatni fogyatékos, valamilyen szinten megrekedt 

gyerekek, lehetnek a nagyon tehetséges gyermekek, ők is különleges bánásmódot igényelnek, 

illetve a halmozottan hátrányos gyermekek.  

A mi óvodánk vállalja az integrált nevelést, nem mindenki vállalja. Az alapító okirat minden 

vármegyei pedagógia vizsgáló bizottságnál a rendszerben benne van. Amikor a kisgyermek 

vizsgálatra érkezik és megvan a végeredmény, akkor az alapító okiratok alapján tudják 

eldönteni, hogy milyen intézményben tudja a további életét eltölteni. 

3 évesen megérkeznek a gyerekek, cukik, aranyosak, beszél, nem beszél, bepisil, bekakil, vagy 

már teljesen, kompletten készen van. Ha nem beszél, majd fog, bízzunk benne. Valóban hogyha 
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közösségbe kerül, ahol nincs, aki dekódolja az ő saját kommunikációs nyelvét, fel kell vennie 

a ritmust és el kell fogadnia, hogy szabályok vannak. A gyerekek nem biztos, hogy kitalálják, 

hogy mit szeretnének mondani, akkor valakinél automatikusan beindul a beszéd fejlődés, majd 

felgyorsul. Lehet, hogy soha nem fogja utolérni azt, aki már 2,5 évesen beszélt, de utolérheti a 

kortársait.  

A gond az, hogyha már úgy érkezik 3 évesen a kisgyerek, hogy őt a gyermekorvos, a kórház, a 

védőnő eljuttatott egy olyan vizsgálati metódus végére, hogy 3 éves kora előtt már megkapta a 

sajátos nevelési igényű státuszát. Ha érzékszervi fogyatékosságról beszélünk, nem gond. Úgy 

gondolom, hogy a szegregációnak is van értelme. Nem hiszem, hogy egy értelmi fogyatékos 

gyerek, aki 3 éves korában már értelmi fogyatékos státuszba kerül, az a többségi óvodai 

nevelésbe kell behelyezni, ahol nincsenek meg a kellő feltételek. Ez akkor lehetséges és akkor 

támogatható, hogyha a szegregált intézmény 20-30-50 km-re van legközelebb. Itt van 

Várpalotán egy fantasztikus intézmény, a Bartos iskola, fantasztikus kollégákkal, 

felszereltséggel.  

Azt szeretném javasolni, hogyha ezt júniusban módosítani fogjuk… Azt jeleztem januárban, 

hogy a korai fejlesztés és a fejlesztő nevelést semmiképpen nem lehet része a többségi óvodai 

nevelésnek. Ez egy véletlen elírás volt, jeleztem, hogy nem oda való. Azt kérem, hogy azt 

gondoljuk át, hogy annak hogyan lehet keretet szabni, hogy 3 évesen beérkező gyerek, lehet 

érzékszervi fogyatékos, hiszen volt nekünk enyhe fokban hallássérült kisfiú, gyönyörűen 

beszél, értelmes. Egy időben elkapott fejlesztés csodákat művel. Ez a kisfiú magasabban teljesít, 

mint a normál gyerekek. Volt nekünk látássérült gyermekünk. A maga módján nagyon jól tudott 

működni, neki is jó volt, hogy közösségben volt, mert akkora probléma nem volt, ami miatt őt 

szegregálni kellett volna. Volt mozgássérült gyermekünk is. A szülői tagadás miatt nem került 

el a bizottság elé Budapestre, de amikor odakerült, akkor sajnos kiderült, hogy nem véletlenül 

dugta homokba a fejét, mert nem akarta hallani azt, amit mi szakemberek már előre vetítettünk. 

Az a kisgyerek is nagyon-nagyon jól tudott együttműködni. Jót tett a közösségnek, hogy 

segíthették. Az integrációnak ez a legfontosabb része, hogy a közösség, a normális, átlagos 

közösség lásson ilyet, tudja, hogy nem más, csak egy kicsit különb és másképpen kell 

hozzászólni, segíteni, de ugyanolyan, mint ők maguk.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérésed?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A kérésem az… de még nem végeztem. Maga a folyamat 

úgy van, hogy beérkezik a 3 éves kisgyerek, kiderül, hogy mégsem indul el az a fejlődési 

folyamat, amire számítottunk. Először elküldjük a pedagógiai szakszolgálathoz, aki 

megvizsgálja, és azt mondja, hogy kérünk szépen egy éves fejlesztést. Egy év múlva kontroll. 

Ha egy 1 év után megy kontrollra, ami sokszor csúszik, és az a kisgyerek, aki nem indult el 

középsős korára és még mindig totyorog, mint 3 évesen, tulajdonképpen a folyamat akkor 

gyorsul fel, amikor a beiskolázásra készülünk és meg kell határozni, hogy a gyerek hova menjen 

tovább. Az óvodai nevelés életkorig tart. 8 éves korig maradhat a sajátos nevelési igényű 

gyerek. A lényeg, hogy most is van olyan gyerekünk, aki elballagott, már beiratkozott iskolába, 

május közepén kaptuk meg a sajátos nevelési igényről a papírt. Nemhogy a papírt, a vizsgálaton 

akkor voltak. Nem két hónapja küldtük el, hanem 1,5 éve.  

Azt szeretném kérni, hogy az a kisgyerek, aki megérkezik az óvodába, szűzen érkezik meg és 

közben kiderül, hogy valamiképpen eltér a többiektől, nem az érzékszervi fogyatékosokról 

beszélek, azok a gyerekek integrálhatók és befogadhatók. No de azt szeretném kérni, hogy azt 

valahogy tegyük bele az alapító okiratba, hogy 3 éves kor alatt értelmi fogyatékos, vagy 

autizmus spektrum zavarral diagnosztizált gyereket a szakintézménybe javasoljuk. Nem 

tehetjük meg? Kötelesek vagyunk-e felvenni, mint a sajátjainkat, akikről majd közben kiderül?  

 



22 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Félreértjük egymást. Az alapító okirat módosításnál azt kell 

eldönteni, hogy az óvoda mit vállal fel. Mondtátok, hogy nem találjátok meg az SNI-s gyermek 

meghatározását. Bent van a nemzeti köznevelési törvényben az SNI-s gyerek meghatározása. 

Ott egy csomóféle meghatározás van. Ezekből a meghatározásokból az óvoda nagyságának, 

eszköz ellátottságának, fejlesztő pedagógusainak megfelelően kellene kiválasztani, hogy 

milyen SNI-nek megfelelően tud az óvoda működni. Nem tudom kiválasztani, mert nem vagyok 

szakember. Ti vagytok benne a szakemberek. Az a) pont alatti meghatározásból húzzátok ki, 

azt gondolom, amit elmondtál az alapján pl: több fogyatékosság előfordulása esetén 

halmozottan fogyatékos, autizmus spektrum zavarral… Ezt így ahogy van, ki kell hagyni. Én 

ezt magamtól kihagytam volna, de pont ezt vártam… 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De van olyan kisgyerek, akiről a hosszú évek alatt derül ki.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Világos, hogy már nem fogjátok kitenni az óvodából, mert 

egyszer már felvettétek és az SNI-s gyerek. 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: De ha a szülőnek az az igénye, hogy kiderült róla ez, 

akkor jogában áll átvinni másik oviba. Ezzel nincs gond. Ezt mondtam a Marcsinak, hogy az 

autizmus ezt a fajtáját ki kellene venni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Itt van pl, hogy a szakértői bizottság véleménye alapján 

mozgásszervi… elképzelésem van, hogy ki a mozgásszervi. Annak is van több válfaja. Azt 

gondoltam, hogy ti tudjátok eldönteni, hogy bent maradjon-e ez a szó, hogy mozgásszervi, mert 

akkor nincs választás, akkor a kerekesszékes gyermek is megy. Ha nem marad bent ez a szó, 

akkor eleve nem vehetitek fel, de a csipőficamost talán még fel tudjátok venni. Így kellene 

átgondolni ezt az a) pontot.  

A 19-re visszatérve, a saját érdeketekbe hagyjátok bent. Van 8 csoport az óvodátokban. Ha nem 

határoztok meg ilyen magas számot, akkor lehet, hogy már csak 7 csoport lesz.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ezzel kapcsolatban azt mondanám, hogy a környező 

óvodákban is dolgozom, ahol meghúzták az alapító okiratot és megvan, hogy milyen 

fogyatékossággal nem fogadnak be gyereket és majd mi hozzánk jönnek, miközben már ketten 

vagyunk gyógypedagógusok az óvodában, de nyilván a szakértői véleményben ott van leírva, 

hogy adott gyereknek milyen végzettségű gyógypedagógus adhatja csak a fejlesztést. Egy 

beszéd fogyatékosra minimum heti 3 óra fejlesztés van kiírva. Egy autistának a kötelező 

óraszám fele szakostól. Nincsenek szakosok. Ezeket a sajátos nevelési igényű gyerekeket az 

EGYMI-nek kellene ellátnia. Máshol az van, nem mondom, hogy hogy van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem ördögtől való, hogy azt mondja az óvoda, hogy innentől 

fogva nem látom el. Jelen pillanatban úgy tudom, hogy nincs az óvodában SNI-s gyerek. 

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: 3 van. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tavaly beiratkozásnál nem volt.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Erről beszélünk, hogy most jönnek meg a papírok.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha most módosítjuk az alapító okiratot, aminek a hatályba 

lépése szeptember 1 lesz, akkor szólni kell a szülőknek, hogy ezt a gyereket sajnos el kell vinni, 

ha nem vállaltok fel SNI-s gyereket.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ez a 19 egy horrorisztikus szám.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De annyi gyereked sohasem lesz, mert nem fogsz felvenni 

annyi gyereket. Pétfürdő településen nincs annyi gyerek.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor miért kell ekkora számot beállítani? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mert a jogszabály szerint bele kell írni a számot, mint ahogy 

bele kell írni azt is, hogy az óvodában a maximálisan felvehető gyereklétszám a 200. Az SNI-s 

gyereklétszámot meg azért kell beleírni, hogy az óvoda tudja, hogy mennyire képes, mennyi a 

pedagógusa, eszköze stb.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A 19 gyerek heti 3 fejlesztő óra, az 60 óra, akkor az már 3 

gyógypedagógus.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van 2, akkor mondjál egy számot. A 6 meg kevés.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: 16-ot mondtam. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Bocs. Akkor kijavítottam. Ezt kértem, hogy ti javasoltátok. 

Így, ha a 16 fővel beteltetek és megvan határozva, hogy az SNI melyik fajtáját látjátok el, akkor 

oda hoznak egy olyat, amit ti nem vállaltatok fel az alapító okiratban, akkor eleve azt lehet 

mondani, hogy nem. Menjen a Bartosba vagy Veszprémbe, ha olyan a problémája. Ha meg 17-

diknek hoznak olyat, akit meg felvállaltok, de ő a 17. akkor azt lehet mondani, hogy ő sem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Értem, de nekem még mindig az a problémám, hogy az 

érkezőket, a 3 éveset, aki már státuszban van, azokkal mit kezdjünk? Ők valóban fogyatékosok. 

Az autizmus spektrumról beszélek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Most mondtam, hogy ezt húzzuk ki.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen, de van olyan gyerekünk, akinek kínkeservesen 4 év 

után jutunk el odáig, hogy még mindig nincs papírja, vagy már van papírja. Egy másik 

óvodában pont az a probléma, hogy a szülő azért ódzkodik attól, hogy a gyereket gyerek 

pszichiátriára elvigye, mert az alapító okiratban bent van, hogy az az adott óvoda autizmus 

spektrum zavarral gyereket nem vesz be. Azt a gyereket el kell onnan vinnie.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mindenkinek jót tenni nem lehet. Ez a jogszabály. 

 

Horváth Éva polgármester: Gondoljátok át júniusig.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ne addig, mert akkor már komplett előterjesztésnek kell 

lennie. Azt kértem, hogy most hangozzon el, hogy mi maradjon benne. Kihúzni akkor is ki 

tudunk belőle. Mondtam a mozgásszervit és az érzékszervit.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ha enyhe, akkor teljesen jól integrálható, hiszen volt 

ilyenünk.  

 

Némethné Tolnai Mónika óvodavezető: Ha egy vak kisgyermek érkezik. 
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Molnár Gyula László képviselő: Ha jól értelmezem, akkor a két fő probléma az, hogy a 

létszámhoz tartozhat több szakember. A másik, hogy jelenleg olyan a rendszer, hogy kiderülhet 

utólag is valakiről, hogy súlyosabb fogyatékossággal él és hogy azt már nem tudjuk kezelni, 

nem tudunk vele annyit foglalkozni. Nem lehet ezt úgy csinálni, hogy leírjuk, hogy alapeseteket 

fogadunk, de mindig aktuálisan döntjük el? Ha bekerül és enyhe, és tudjuk kezelni, akkor 

befogadjuk. Akiről közben derül ki és súlyosabb, akkor miért nem mondhatjuk azt, hiszen a 

gyermeknek is az az érdeke, hogy tovább legyen fejlesztve, hogy menjen át a Bartosba.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezért kell ezt feketén-fehéren leírni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha mindenképpen számot akarunk meghatározni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A számot meg kell határozni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az nem megoldás.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Két dologról beszélünk képviselő úr. A határozati 

javaslatban a b) pontban meg kell határozni a számot, az a) pont meg azt tartalmazza… 

 

Molnár Gyula László képviselő: Értem, de nem lehet valami kiskaput betenni, hogy 

meghatározunk egy alacsonyabb számot és valami különleges indokkal eltérhetünk tőle.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy módosítási javaslat, hogy a 19 főt 16 fővel tegyük bele 

az alapító okirat módosításba. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a 

határozati javaslat b) pontjában a 19 fő 16 főre módosuljon. 

 

Horváth Éva polgármester: Az a) pontot most ne vesézzük ki szavanként, mert annyi minden 

elhangzott.  

Aki elfogadja a módosított határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

116/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (továbbiakban. Nkt.) 84. § (7) 

bekezdés d) pontjában foglalt hatáskörében eljárva a Panelkuckó 

Napköziotthonos Óvoda átszervezése kapcsán úgy határozott, hogy  

a) az Óvoda alaptevékenységét (nevelési feladatait) felülvizsgálja és 

módosítja, 

b) a sajátos nevelési igényű gyermekek létszámát 16 főben határozza 

meg. 
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Felkéri az Óvoda Igazgatóját és a Polgármestert, hogy az Alapító Okirat 

módosítását a 2024. június havi ülésre 2024. szeptember 1-jei 

hatálybalépéssel készítse el. 

 

Határidő: a) a határozat megküldésére: 2024. június 5. 

                  b) az alapító Okirat módosítására: 2024. június 27. 

Felelős:  a) pontért: Horváth Éva polgármester 

   b) pontért: Némethné Tolnai Mónika igazgató és 

                     Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 65/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

117/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

285/2023.(XII.14.), 286/2023.(XII.14.), 76/2024.(III.28.), 

77/2024.(III.28.), 78/2024.(III.28.), 79/2024.(III.28.), 86/2024.(III.28.), 

91/2024.(III.28.), 93/2024.(IV.25.), 94/2024.(IV.25.), 98/2024.(IV.25.), 

99/2024.(IV.25.), 101/2024.(IV.25.). 
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11.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: KEHOP szennyvíztelep. A próbaüzem még megy június végéig. 

Folyamatosan mennek a mérések és problémák vannak a Nitrogéntől bejövő „idegen víz” miatt. 

A telep terhelése ingadozik, a paraméterek nagyon változnak, az iszap képződés nagyon 

nehezen indult. Be kellett oltani a palotai szennyvíz iszapjával, mert a bacik nem tudnak 

elkezdni dolgozni. A szennyvíz időnként híg és a szervesanyagterhelés alacsony. Volt egy 

időszak, hogy kizárták a Nitrogénműveket az ellátásból és ledugózták a csövet, volt is belőle 

botrány. Megy a konzultáció. „Idegen víz” van benne. Nem csak szennyvizet enged ki a 

Nitrogénművek, hanem technológiai vizet is.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Keresik a csőtörést, nem?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem keresnek semmiféle csőtörést, mert ez technológiai víz, ami 

keveredik a szennyvízzel. Idáig ez volt a duma, hogy keresik. Előfordulhat, hogyha emiatt a 

próbaüzemet nem fogadja el a környezetvédelem, a mérési adatok kuszasága miatt és emiatt 

csúszik, akkor a kivitelező kemény kártérítéssel fog fordulni a Nitrogénművek felé.  

Liszt Ferenc utca 5. társasház. A belső felújítási munkák nagyon jól haladnak! A nyár végi 

beköltözésnek is realitása van.  

Április 3-án a Huntsmannal aláírtam az adásvételi szerződést.  

Április 6-án az elektronikai lomtalanítás rendben lezajlott. 

Május 2-án itt volt a KAB busz. Jövő héten, június 4-én itt lesz. 

Május 3-án a Katasztrófavédelmi közgyűlésen Veszprémben alpolgármester úr átadta az év 

tűzoltója kitüntetésünket.  

Május 6-án Budapesten a Kertbarátok Országos Szövetsége közgyűlése volt. Az Év 

kertbarátköre a Várpalota-Pétfürdő Kertbarátkör.  

Május 15-én itt rendezték meg a Közösségi Házban a megyei elsősegélynyújtó versenyt. A 

Vöröskereszt rendezte.  

Május 22-én kaptunk egy levelet a MÁV-tól: „Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata írásbeli 

megkeresése útján kérte a Székesfehérvár-Boba, 20 számú vasútvonal pétfürdői vasútállomás 

peronszint emelés lehetőségének vizsgálatát. Az önkormányzat szerint a lakosság részéről jogos 

igényként merült fel, a biztonságos és balesetmentes fel- és leszállást biztosító vasúti peront 

kialakítása. A község idős lakói közül sokan az említett fel- és leszállási nehézség miatt nem 

tudják igénybe venni a vonatközlekedést. Igényüket felterjesztettük a Fejlesztési és Beruházási 

Főigazgatóság Infrastruktúra Fejlesztési Igazgatósága felé, hogy az Önök által kért beruházás 

megvalósítási lehetőségeit megvizsgálják, hogyan emelhető be a tervezett beruházások közé. Az 

utasok le- és felszállásának biztonságos és kényelmes lehetőségének megteremtése, az utasok 

elégedettségének növelése, a helyi önkormányzat kérésének elégtétele érdekében kértük a 

beruházási igény megvizsgálását és annak eredményéről Pétfürdő önkormányzat részére 

válaszlevelet küldeni szíveskedjenek.”  

Egy közös problémánk a szelektív szemét. Nemsokára lesz a lomtalanítás, ami nem azonos a 

szelektív gyűjtéssel. Átadnám a szót jegyző asszonynak. Kicsit nagyon el vannak röpülve a 

tisztelt lakóknak bizonyos körei, mert ilyen ocsmányul Pétfürdő régen nem nézett ki, mint most.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szeretném tájékoztatni a tisztelt lakosságot, internetes 

felületen is közzétettük, hogy 2024. június 1-én, szombaton 8 és 15 óra között lesz a 

Társasházaknál a lomtalanítás. Itt értendő a Hősök tere, a Berhidai út és a Liszt Ferenc utca 
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emeletes házas, társasházi lakótelepi része. A tájékoztatásban bent van, hogy a Várpalotai 

Közszolgáltató Kft. a Depónia Nonprofit Kft-vel együttműködve a Depónia gyakorlatát átvéve 

gyűjtőpontos lomtalanítást végez. Szerintük abból a szempontból előnyös, hogy 

megakadályozzák az illegális gyűjtők tevékenységét. A szolgáltatás igénybevételére nem 

jogosultakat ki tudják szűrni és a lomtalanításkor a kialakult rendezetlenséget meg tudják 

akadályozni. 

A lomtalanítás lebonyolítása Pétfürdőn a társasházak közelében hulladékgyűjtő célgépek 

kiállításával valósul meg. Elmondom, hogy hol lesznek ezek a gépjárművek. A Hősök terén a 

Közösségi Ház parkolójában, a Liszt Ferenc utca 1. szám mellett, a Liszt Ferenc utcai Óvodával 

szemben lévő garázssornál, illetve a Berhidai út 94. mögött.  Úgy tudom, hogy a mai nap 

folyamán a Pétkommos kollégák a Tránszki kollégámmal kint voltak a Berhidai út 94 mögött. 

Ki is szalagozták a területet, ahová a gépjármű be fog állni. Egyetlenegy gépjármű állt ott azon 

a területen...  

 

Béni Norbert képviselő: Már elment.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Üzentünk a tulajdonosnak. Azt kérem, hogy a szalagozott 

terület maradjon üres, hogy oda reggel 8-kor a gépjármű be tudjon állni, mert nem véletlenül 

nézték ki azt a helyet, mert innen tud könnyen kifordulni.   

Átvételre olyan lom jellegű hulladék kerül, ami a közszolgáltatás keretében rendszeresített 

gyűjtőedény méretét meghaladja. Nem veszik át az építésből, bontásból származó hulladékot, 

úgymint nyílászáró, ablaküveg, padlószőnyeg, műpadló, mosdó, WC kagyló, csempe. A 

veszélyes hulladékot, olaj, festék, akkumulátor, gyógyszer, permetszer, képcsöves TV, 

hűtőszekrény, stb. Egyéb elektronikai hulladékot. Elbontott gépjármű karosszériáját, gépjármű 

alkatrészeket, ágnyesedéket, zöldhulladékot, személy- teher és autó és traktor gumiabroncsot, 

kommunális hulladékot, üveghulladékot és olyan kézi erővel fel nem emelhető túlsúlyos 

hulladékot.  

Itt is a tájékoztatóban megjegyeztük, hogy az elektronikai hulladékra, akkumulátorra, festékre, 

háztartási mennyiségben a palotai hulladékudvarban lehet díjmentesen leadni. Ez bármilyen 

lomra igaz. Csak a 8 és 15 óra között leadott hulladék kerül elszállításra. Az esetlegesen 

közterületen hagyott lomot nem szállítják el. A Berhidai úton két lépcsőház előtt is, a  Liszt 

Ferenc utcában egy lépcsőház előtt is már ki van rakva olyan lomhulladék, ami egyébként ebbe 

a lomtalanításba beletartozna. Szeretném kérni azt, hogy aki kirakta oda azt a lomhulladékot… 

illetve feltételezem azt a jószándékot, hogy azért vitte le, mert volt segítsége és már lerakta a 

ház elé és a szombati napon segítséggel a teherautókra is el tudja vinni, mert az a hulladék 

egyelőre csak úgy fog eltűnni. A lomtalanítás keretében a közüzemiek nem fogják összeszedni 

a hulladékot. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném javasolni, mert nem vagyok ilyen naiv, illetve ott 

lakom és láttam, hogy az mikor került oda le, hogy éljünk azzal a lehetőséggel, hogy megkérjük 

a Pétkomm munkatársait, hogy arra a területre vigyék el és ezzel egy jelentős összeget meg 

tudunk spórolni. Megint 1 millió, 1,5 milliós tétel. Ahogy számoltam legalább 3-4 konténernyi 

szemét.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez azért nem működik, mert aki visz le lomot, úgy fogják 

átvenni tőle a lomot, ha a lakcímkártyáját is viszi magával. A Pétkomm által összeszedendő 

lomhulladékot nem fogják elvinni, ha a pétkommos dolgozó odaviszi.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Felajánlom, mint képviselő, hogy odamegyek a 

lakcímkártyámmal, mint ha az én szemetem lenne.  
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Horváth Éva polgármester: Nem! A társasház vállalja fel, hogy amelyik társasházat csúfítja, 

ott az egyik lakó vállalja fel.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Az a baj, hogy annyira rövid az idő és annyira nem nézik, 

meg mire ez a testületi anyag megjelenik, hogy erről senki nem fog tudni. Ha csak holnap valaki 

nem veszi a fáradtságot, hogy felhívja ezeket a társasházi vezetőket, akik előtt ez van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én meg azt gondolom képviselő úr, hogy legalább két hete 

ez a tájékoztatás fent van a honlapon, a hivatal Facebook oldalán, kint vannak a lépcsőház 

ajtókon.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Én nem erről beszéltem. Valaki menjen le a kártyával, 

gyűjtsük össze ezt a kupacot a Pétkomm által, hogy el tudják vinni, mert úgy el tudják vinni. 

Még mindig a pénzspóroláson van a hangsúly.    

 

Horváth Éva polgármester: Megint mi fizetjük a révészt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De sokkal olcsóbb, mintha fizeted a Pétkommot, hogy 

összeszedje, meg még fizeted az elvitelt. Így egy költséget meg tudsz spórolni.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor kellett volna mondani, amikor itt volt igazgató úr, 

mert az ő nevében nem szeretnék nyilatkozni, de teljes mértékben egyetértek vele. Bizottsági 

ülésen is felmerültek ezek a gondolatok is, ahol igazgató úr ez elől elzárkózott, mert másnap 

meg fog jelenni a különböző Facebook csoportokban a kiírás, hogy a Pétkomm Kft. dolgozói 

odavitték a szemetet a lomtalanításra, holott ezt nem lehet, mert ez a társasházaknak a 

lomtalanítása.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy gondolom, hogy mivel tegnap erről már beszéltünk, 

meg lett kérdezve az igazgató úr, és nagyon sokszor tapasztalom az igazgató úrnál az utolsó 

másfél évben, hogy szeret kibújni a feladatok alól. Ezt igen is meg lehetne oldani és ne féljünk 

attól, hogy mit gondolnak a Facebookon. Ez Pétfürdő érdeke, hogy ezt a pénzt megspóroljuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az is Pétfürdő érdeke azt gondolom, hogy ne pakoljon oda. 

 

Horváth Éva polgármester: Gyula, kampány időszak van, lehet kampányolni, magad mellé 

szedsz 1-2-3 fiatalembert, megfogod és lakcímkártyával feldobjátok a gyűjtőhelyen a kocsira.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. Polgármester asszony azt tedd hozzá, hogy én nem 

csak kampány időszakban szoktam szemetet szedni Péten. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ma reggel az óvoda saját nagy kukája előtt egy komplett 

WC, csempesor volt ott. A sitt oda volt dobva a kuka elé. Mit csinálunk vele? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezért keményen fizetünk, ezt nem lehet lomtalanítani.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt lomtalanításba nem lehet elvinni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott van kamera. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: De, aki azt képes volt odahordani és pont az óvodai 

nagykuka elé, nem a lakossági elé, hogy ő mit gondolhatott, hogy a gyerekek csemperajzot 

rajzolnak rá?! Nem tudom.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt holnap a kamerával vissza tudjuk nézni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Úgy gondolom, hogy a lakosság szempontjából ez a 

lomtalanítási mód visszalépés. Sokkal kevesebb dolgot visznek el és sokkal körülményesebb a 

lakosság szempontjából, mert eddig ki kellett tenni és összegyűjtötték. Felmerül a kérdés, hogy 

azzal a rengeteg hulladék típussal, ami ide nem tartozik bele, akkor az legyen, hogy a polgár 

maga vigye el a hulladékudvarba vagy a depóniába? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem a depóniába, hanem a palotai hulladékudvarba.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A depóniába is elviheti.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elviheti. A hulladékudvar közelebb van.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A depónia meg mindent befogad és 21.600.- Ft 1 tonna 

szemét lerakása.  

 

Béni Norbert képviselő: Szerintem pontosan ugyanazt a hulladékot viszi el, mint eddig. A 

visszalépés annyit jelent, hogy eddig minden egyes konténeres kuka mellől vitte el, most 

viszont a kijelölt helyek okoznak problémát. Eddig ki kellett tenni a ház elé. Most öt pont van, 

ami nagyon kevés. A VKSZ ilyen szempontból tényleg jobb volt. Most például a Berhidai 70-

eseknek körülbelül 150 métert kell cipekedni. Ez rosszabb. A pozitív oldala, hogy nem lesz a 

körbejárkálás, szétszedés, 5 napig lomtalanítjuk a települést. 3-kor véget ér és elvitték a lomot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudom mikor volt, de ablakokat, ablakkereteket… 

 

Béni Norbert képviselő: Ki volt írva akkor is, hogy nem lehet, de elvitte a VKSZ. Ugyanez a 

lista volt a VKSZ-nél is évek óta, csak összeszedték.  

 

Horváth Éva polgármester: Visszatérünk a napirendekhez. 

 

 

12.) Beszámoló a 2023. évi adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról  

(száma: 68/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez is nagyon jól elkészített anyag, köszönöm a munkát. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

118/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi 

adóztatásról és az adóbevételek alakulásáról szóló jegyzői beszámolót 

elfogadja. 

 

 

13.) Átfogó értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2023. évi ellátásáról (száma: 64/2024.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A bizottsági ülésen is megköszöntem, hogy az összeállított 

anyagban a volt védőnő Erzsike anyaga nagyon klassz, amiben leírja, hogy ebben az egy évben 

milyen eredményeket ért el, illetve a többi is. Itt szeretném megköszönni minden előkészítőnek, 

egy jól összeállított kerek anyag.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

119/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az „Átfogó 

értékelés az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

2023. évi ellátásáról” című előterjesztést megtárgyalta.  

 

Megállapította, hogy az önkormányzat 2023. évben a gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatait a jelentkező problémáknak, a rendelkezésére 

álló lehetőségeinek megfelelő módon ellátta. 

 

 

14.) Közösségi Ház és Könyvtár nyári nyitvatartása (száma: 71/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

120/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

intézmény igazgatójának kérelme alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és 

Könyvtár (Pétfürdő, Hősök tere 5.) nyári nyitva tartását az alábbiak 

szerint engedélyezi: 

         

2024. július 1-től 2024. augusztus 23-ig 

  a) a Közösségi Ház   

      hétfőtől péntekig        8.00 - 16.00 óra között 

  b) a Könyvtár   

       hétfő - kedd és csütörtök -péntek napokon     

                                                                         10.00 – 16.00 óra között 

       szerdai napon                                          10.00 -  18.00 óra között 

lesz nyitva. 

  

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a Közösségi Televízió 

műsora 2024. július 29-től 2024. augusztus 16-ig szünetel karbantartás 

és szabadságolás miatt. 
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A Képviselő-testület felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a fentiekről a 

lakosságot a képújság és a Pétfürdői Krónika útján tájékoztassa.  

 

Határidő: 2024. június 10. 

Felelős: Angeli Katalin igazgató 

 

 

15.) Szándéknyilatkozat az Európa Sportrégiója pályázathoz való csatlakozásról 

(száma: 67/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

121/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja 

az Európa Sportrégiója pályázathoz való csatlakozásról szóló 

szándéknyilatkozat kiadását.  

 

Felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat aláírására, egyben felkéri, 

hogy jelen határozattal együtt küldje meg a Veszprém-Balaton 2023. Zrt-

nek.  

 

Határidő: 2024. május 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.) A településen működő szavazatszámláló bizottságok póttagjainak megválasztása 

(száma: 74/2024.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

122/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

településen működő szavazatszámláló bizottságok póttagjait - a 

választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. törvény 35. § (2) bekezdése 

alapján - az alábbiak szerint választja meg: 

 

Szavazatszámláló bizottságok póttagjai: 

 

1. Némethné Tolnai Mónika 

2. Hanák Attila 

3. Torma Salóme Henriett 

 

Határidő: az értesítésre: 2024. június 3. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

17.) Nyári napközis tábor (száma: 60/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy rossz hírem, hogy árajánlatot kértem a Volántól, ahogy 

szoktuk, amit megkaptam is. Elfogadható 18 %-os emelés volt. Tegnap kaptam egy levelet, 

hogy visszavonják, mert nincs kapacitásuk a munka elvégzésére. Norbi sikerült valamit intézni? 

 

Béni Norbert képviselő: Dolgoznak az árajánlaton. Nem mondtak nemet.  

 

Horváth Éva polgármester: Táborvezető elindított egy másik utat. Itt nemcsak a busz a gond, 

hanem, hogy csuklós busz kell. Reméljük, hogy alakulni fog. Ha nem, akkor kitalálunk valamit. 

Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

123/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a nyári napközis tábort 2024. évben is megszervezi. 
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A napközis tábor időpontja: 2024. június 24. napjától 2024. július 26. 

napjáig tart. 

 

A finanszírozás fedezete az Önkormányzat 2024. évi költségvetése „iskola 

működtetés” előirányzaton biztosított. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy az alábbi feladatok végrehajtásáról 

intézkedjen: 

a) a tábor szervezéséről a szülők értesítése, 

b) az étkezésről szóló megállapodás megkötése, 

c) a balatoni buszjárat biztosítása, 

d) a tábor személyzetével a szerződések megkötése, 

e) Tankerülettel a helyiségek használatáról szóló szerződés megkötése, 

f) bejelentés Veszprémi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztálya felé. 

 

Határidő a szervezéssel kapcsolatos feladatokra: 2024. június 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

18.) Csónakázás (száma: 83/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság alelnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje fel a 

Jegyzőt, hogy hirdesse meg a csónakáztatási munkát. Írja ki, hogy aki diákként szeretne a Péti 

tónál dolgozni, az jelentkezzen a Meló-diák Szövetkezetnél és jelezze, hogy a csónakáztatásban 

szeretne dolgozni. Írja ki a munkavégzésért járó díjazást is. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Beszéltem a Meló-diákkal, már van jelentkező rá. Az érvényes, ami 

ki van írva, 15 éves kortól nyáron lehet menni. 15-18 között nem tudnak teljes napra alkalmazni, 

hanem két turnusban kell megoldaniuk. Az ár 1534.- Ft/óra, ha jól emlékszem. Van még üres 

hely, lehet jelentkezni. A jelentkezési oldalon ott van, hogy melyik munkára jelentkezik az 

illető.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért javasoltuk a Humán Bizottság ülésén, hogy legyen 

meghirdetve, mert felmerült a gondolat, hogy nyugdíjasokat kellene bevonni, ami számunkra 

nem volt elfogadható, mert annyira nincs jelentkező.   

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

124/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2024. 

július 1-től augusztus 31-ig biztosítja az Ifjúsági tavon a csónakázást 

naponta 10.00 és 19.00 óra között, ingyenesen. A csónakázási 

lehetőséget 14 éven felüliek felügyelet nélkül, 14 éven aluliak felnőtt 

felügyelete mellett vehetik igénybe.  A csónakázás egyszeri időtartama: 

30 perc. 

 

Az Önkormányzat naponta 2 fő munkavállalóval (diák vagy nyugdíjas), 

a Meló-Diák Észak-Dunántúl Iskolaszövetkezettel, az Északi 

Szomszédok Közérdekű Nyugdíjas Szövetkezettel, valamint a 

Kisgyermekes Északi Szomszédok Kisgyermekkel Otthon Lévők 

Szövetkezetével kötött megbízási szerződés alapján látja el a 

csónakáztatást nettó 1990.- Ft/óra vállalási árért. A munkavállalók 

részére védőitalként összesen napi 8 liter hűtött ásványvizet biztosít, 

140.- Ft/l áron. 

 

A csónakáztatás költségének fedezete a 2024. évi költségvetés Park, 

strand és tó üzemeltetés dologi előirányzatában biztosított. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a megbízási 

szerződés aláírására, egyúttal felkéri, hogy a feladatellátás érdekében 

intézkedjen a csónakok átvizsgálására, a szükséges felszerelés esetleges 

pótlására.  

 

Határidő: a megbízási szerződés megkötésére: június 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van a Humán Bizottságnak egy javaslata, hogy tegyünk fel a 

Hivatal Facebook oldalára egy hirdetést. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

125/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hivatalos Facebook 

oldalán hirdesse meg a 2024. július 1-től augusztus 31-ig tartandó 

csónakáztatási munkát diákok számára.  

 

A hirdetésben jelenjen meg 

a) hogy az a diák, aki az Ifjúsági tónál szeretne fenti időszakban 

dolgozni, az jelentkezzen a Meló-Diák Szövetkezetnél, és jelezze 

ezen szándékát, 
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b) a munkavégzésért járó díjazás. 

 

Határidő hirdetés megjelentetésére: 2024. június 10. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

19.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár színházterme hangrendszerének és 

fénytechnikájának cseréje (száma: 72/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja az 1.  számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 2.  számú határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

126/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár (Pétfürdő, Hősök 

tere 5.) színházterme hangrendszerének cseréjével a Németh – 

Rendszertechnika Kft-t (Veszprém, Ádám I. u. 6.) bízza meg.  

 

A kivitelezés összege: bruttó: 11.999.976.- Ft 

 

A kivitelezés fedezete a 2024 évi költségvetés erre e célra előirányzott 

összege.  

 

Határidő megrendelésre: 2024. június 10.  

Felelős: Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője 
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

127/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár (Pétfürdő, Hősök 

tere 5.) színházterme fénytechnikájának cseréjével a Németh – 

Rendszertechnika Kft-t (Veszprém, Ádám I. u. 6.) bízza meg.  

 

A kivitelezés összege: bruttó: 14.999.970.- Ft 

 

A kivitelezés fedezete a 2024 évi költségvetés erre e célra előirányzott 

összege.  

 

Határidő megrendelésre: 2024. június 10.  

Felelős: Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője 

 

 

20.) Településterv készítésére beérkezett ajánlatok elbírálása (száma: 75/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 18.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

128/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Pétfürdő 

Nagyközség Településtervének elkészítésével a Völgyzugoly Műhely 

Területfejlesztő és Tervező Kft-t (1024 Budapest, Szilágyi Erzsébet fasor 

13-15. II/5.) bízza meg.  

 

A tervezés összege: bruttó 11.811.000.- Ft, melynek fedezete a 2024. évi 

költségvetésben e célra előirányzott összeg. 

 

A Testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2024. június 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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21.) Az Ifjúsági tó vízjogi üzemeltetési engedély költségeinek növekedése  

(száma: 76/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 19.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

129/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ifjúsági tó vízjogi üzemeltetési engedélyezés 

költségeire előirányzott 1.651 ezer forintot megemeli 288 ezer forinttal az 

Önkormányzat 2024 évi költségvetésének általános tartaléka terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a 

költségvetés soron következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetés módosítására: 2024. június havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

22.) K&H Bank kérelme ATM bankautomata telepítésére (száma: 79/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 20.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  
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Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

130/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

hozzájárul a Pétfürdő, 2259/15 hrsz-ú területen a K&H Bank Zrt ATM 

automata elhelyezéséhez az alábbi feltételek teljesülése esetén: 

a) a villanyóra kiépítésének költsége a K&H Bank Zrt-t terheli, melyet az 

Önkormányzat továbbszámláz a Bank felé, 

b) a bankautomata 2x3 méteres alapjának kialakítási költsége, valamint a 

mérőhely és a bankautomata közötti betápkábel kialakításának költsége 

szintén a K&H Bank Zrt-t terheli, 

c) a kialakított mérőhelyről történő áramvételezésre a Banknak a GLS 

csomagautomata szolgáltatójával, mint az előző mérőhely 

kialakítójával kell megállapodnia. 

 

2. Az 1.a) pont alatti feltétel elfogadása esetén a Testületi felkéri a 

polgármestert, hogy az E.ON Zrt. felé a villanyóra kiépítéséhez 

szükséges intézkedéseket tegye meg.  

 

3. Az ATM automata bérleti díját a Testület 60.000.- Ft/hónap összegben 

határozza meg, mely tartalmazza a havi villamosenergia fogyasztás 

költségét is. A Testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a K&H 

Bank Zrt-ével bérleti szerződést kössön az ATM bankautomata 

elhelyezése céljából.  

 

Határidő: a) a K&H Bank Zrt tájékoztatására: 2024. június 5.  

                  b) továbbiakban a megállapodásoknak megfelelően          

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester      

 

 

23.) Megállapodás jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és finanszírozása tárgyában 

(száma: 86/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

131/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
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jóváhagyja Várpalota Kistérség Többcélú Társulása és az 

Önkormányzat között a jogi segítségnyújtó tevékenység ellátása és 

finanszírozása tárgyában kötendő 2024. évi megállapodást, egyben 

felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 

 

2) A megállapodás jelen határozat mellékletét képezi. 

 

3) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a megállapodás 

elfogadásáról Várpalota Kistérség Többcélú Társulását értesítse. 

 

Határidő: a megállapodás megkötésére: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Tájékoztatók:  

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (száma: 77/2024.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A táblázatban az van, hogy úton vannak a napvitorlák. Ma 

megérkeztek és szerelték. 

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Képviselői jelzések 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Jártam a strandnál, voltam Klári néninél. A régi vashinta 

mellett van egy óriási nagy fa, ami ki van száradva.  

 

Horváth Éva polgármester: Az nem ki van száradva, hanem ki van ázva.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az ott balesetveszélyes. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Kazinczy 27-nél van egy elsőbbségadás kötelező tábla, de 

az annyira benne van egy fában, hogy gyakorlatilag láthatatlan. Ki kellene szabadítani.  

A nagy iskolánál, ahogy jövünk le a Sugár útra, a 29-es kandelábernek az ajtaja hiányzik, 

nehogy valakit megvágjon az áram.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott már nem vág senkit sem az áram. A tetején van az akku. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Még mindig a Szent István parkban… 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudjuk, hogy kié, de nincs benne áram. Az E.ON kint volt, 

megnézte, nem az övé, de nincs benne áram.  
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Molnár Gyula László képviselő: Szintén a Szent István parkban a buszmegállóban, a táblát 

helyre kellene tenni, mert balesetveszélyes. Meghajlott, megcsavarodott, a gyerekek 

szórakoznak vele, nehogy valakire rádőljön.  

 

Horváth Éva polgármester: Más?  

 

Béni Norbert képviselő: A tó körül a kandelábereket kellene megnézni, amit alpolgármester 

úr és én is jeleztem egy hónapja, ott is nyitva vannak az ajtók. A tó körül egy-két lámpa nem 

világít.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A pétfürdői temető kettes kapujánál az információs 

hirdetőtábla kilazult teljesen, majdnem kidőlt. Meg kellene erősíteni.  

 

 

b) Településfejlesztési Bizottság javaslata 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Liszt Ferenc utca 19. mögötti Bébi játszótér járda 

felöli kerítését javíttassa meg úgy, hogy az oldalsó, bokrokkal is határolt részről a kerítést 

bonttassa el és abból az épp részekkel cserélje a javításra szoruló részeket, a hiányzó részeket 

pedig pótolja. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy javaslata a Bizottságnak. Aki támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

132/2024.(V.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy intézkedjen a Liszt Ferenc utca 19. mögötti Bébi 

játszótér járda felöli kerítésének javításáról úgy, hogy az oldalsó, 

bokrokkal is határolt részről a kerítést bonttassa el és abból az épp 

részekkel cserélje a javításra szoruló részeket, a hiányzó részeket pedig 

pótolja. 

 

Határidő: 2024. június 20.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

18.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


